
發行中銀晶片信用卡通知

親愛的卡戶：

為提供更安全的信用卡支付方式，中銀信用卡(中國銀行
澳門分行/大豐銀行信用卡)現正分階段將磁帶信用卡或
舊制式的晶片信用卡提升為新制式的晶片信用卡。當
閣下使用可支援新晶片信用卡的自動櫃員機或商戶終端
機時，將透過晶片進行交易，安全度比一般信用卡高，
能更有效地保障信用卡資料。

晶片信用卡的使用方式與一般信用卡相若。倘商戶的終
端機可接受晶片信用卡進行交易，商戶會將卡片插入終
端機，毋須進行磁帶信用卡的刷卡程序。如商戶的終端
機未能支援晶片信用卡，則仍然可沿用刷卡的程序來完
成交易。

另外，  閣下使用可支援晶片信用卡的自動櫃員機(貼有
標誌)時，只需按自動櫃員機畫面所指示步驟執行便可。

如有查詢，請瀏覽中銀信用卡網頁 www.boci.com.hk
點 選“ 澳 門 地 區 ”，或 致 電 信 用 卡 客 戶 服 務 熱 線
(853) 8988 9933。

中銀信用卡(國際)有限公司 謹啟

Notice of BOC Chip Card Issuance

Dear Cardholder,

To offer greater card security to cardholders, BOC Credit Card
(Credit Card of Bank of China Macau Branch/Tai Fung Bank 
Ltd.) has started a phased program to replace the magnetic 
stripe credit card and existing obsolete chip card by the latest 
new format chip credit card (the “new chip card”). Transactions 
will be processed by the new chip technology when you use 
the new chip card through a merchant point-of-sale terminal or 
an ATM, thereby providing more enhanced security than the 
current credit card. 

The processing of a new format chip card is very similar to 
that of an existing credit card. Merchants that are capable of 
handling the new chip card will insert the card into a purpose 
built slot of a terminal to complete a transaction; they will not 
swipe the card through the terminal. Merchants that are not yet 
ready to handle the new chip card will swipe the card through 
the terminal to complete the transaction as is the current 
practice. 

Moreover, the new chip card can be used at all ATMs (carrying 
the             logo); you can complete the transaction by following 
the steps displayed on the ATM screen. 

Should you have any queries, please go to BOC Credit Card 
Website www.boci.com.hk and click “Macau Region” or call 
our Customer Services Hotline at (853) 8988 9933.

Yours faithfully, 
BOC Credit Card (International) Ltd
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